

**THE UNIVERSITY OF HONG KONG 香港大學**  
**PUBLIC OPINION PROGRAMME 民意研究計劃**

Tel 電話：(852) 3921-2700 Fax 傳真：(852) 2517 6951 Website 網址：http://hkupop.hku.hk

Address: 5/F, Kennedy Town Centre, 23 Belcher's Street, Kennedy Town, Hong Kong

地址：香港堅尼地城卑路乍街二十三號堅城中心 5 樓



致：香港各大新聞傳媒負責人

**慎思民調工作坊邀請函**

**2011 年 6 月 21 日**

香港大學民意研究計劃與美國史丹福大學慎思民主研究中心，將於本年 **7 月 8 至 10 日** (星期五至星期日) 於九龍喜來登酒店舉辦『慎思民主、民意調查與傳播媒介』工作坊，現誠邀各新聞媒體派出採訪主任或以上級別新聞工作者一名參加，**費用全免**但名額有限，**先到先得**。

工作坊會主要探討現今在世界各國的民意諮詢方法及傳媒報導方式。講者包括慎思民調(Deliberative Polling, DP)鼻祖教授**費金 (James FISHKIN)**、美國公共電視網 (Public Broadcasting Service, PBS) 執行監製**維爾納 (Daniel WERNER)**、巴西南里約格蘭德州 (State of Rio Grande do Sul, RGS) 前秘書長**卡馬拉諾 (Erik CAMARANO)** 及澳洲迪肯大學 (Deakin University) 教授**何包鋼 (Baogang HE)**。工作坊會設多場討論會，讓參加者與講者直接交流。

本年稍後，本工作坊參加者將會獲邀旁聽或採訪一個真正的慎思民調活動，詳情容後公佈。

貴機構若有意派出代表一名參加是次工作坊，煩請最遲於 6 月 27 日 (星期一) 向港大民研計劃李穎兒小姐 (Winnie LEE) 報名或查詢。電話：3921-2721；電郵：winnie.lee@hkupop.hku.hk。再次強調，食宿費用全免，名額有限，先到先得。

**THE UNIVERSITY OF HONG KONG 香港大學**

**PUBLIC OPINION PROGRAMME 民意研究計劃**

Tel 電話：(852) 3921-2700 Fax 傳真：(852) 2517 6951 Website 網址：http://hkupop.hku.hk

Address: 5/F, Kennedy Town Centre, 23 Belcher's Street, Kennedy Town, Hong Kong

地址：香港堅尼地城卑路乍街二十三號堅城中心 5 樓



**To: Heads of the News Department**

## **Invitation to Join a Workshop on Deliberative Democracy**

**21 June 2011**

The Public Opinion Programme at the University of Hong Kong and the Center for Deliberative Democracy at the Stanford University will hold a Workshop on "Deliberative Democracy, Public Consultation and Media", from July 8-10, Friday to Sunday, at the Sheraton Hotel in Kowloon. We would like to invite your organization to send one representative at the rank of news editor or above to join the workshop, free of charge but first-come-first-serve.

The workshop will address how public consultation is currently conducted and reported around the world. Speakers include **Prof James FISHKIN**, the pioneer in Deliberative Polling (DP), **Mr Daniel WERNER**, Executive Producer of Public Broadcasting Service (PBS) in USA, **Mr Erik CAMARANO**, former Secretary General of the State of Rio Grande du Sol (RGS), Brazil and **Prof Baogang HE** of Deakin University, Australia. There will be ample opportunity for participants to speak directly with the speakers, at various panel sessions.

Later in the year, participants of this workshop would be invited to join an actual Deliberative Poll as observers or reporters, details to be announced.

If you intend to send a representative to the Workshop, please contact Ms Winnie LEE of HKU POP at 3921-2721 or [winnie.lee@hkupop.hku.hk](mailto:winnie.lee@hkupop.hku.hk) for registration or enquiry on or before June 27 (Monday). Food and accommodation will be provided free, but seats are limited and will be reserved on a first-come-first-served basis.